

11 دىسمبر 2025

## أهم قرارات الجمعية العامة غير العادية الثانية

عقدت شركة الأنوار للإستثمارات ش م ع ع إجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية ، و التي كان مقرر انعقادها في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 2025/12/9 حيث لم تعقد لعدم اكتمال النصاب القانوني ، انعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية الثانية في تمام الساعة الثالثة من مساء اليوم الخميس الموافق 11 ديسمبر 2025 وذلك عبر المنصة الإلكترونية لشركة مسقط للمقاصة والإيداع لعقد الجمعيات العامة، حيث اتخذت الجمعية العامة غير العادية الثانية القرارات التالية :

- 1. تمت الموافقة على زيادة رأسمال الشركة المرخص به من 30 مليون ريال عماني الى 50 مليون ريال عماني.
- 2. تمت الموافقة على تعديل المادة (5) من النظام الأساسي للشركة وذلك بعد تسجيل رأس المال الجديد لدى المسجل.
  - 3. تمت الموافقة على تعديل الفقرة (2) من المادة رقم 4 من النظام الأساسي للشركة.

الموستثمارات و الإستثمارات و الإستثمارات و الإستثمارات و المحدود و المحدود

مع بحیات،

مبارك بن سعيد بن مبارك الغزالي

سكرتير الجمعية



## 11th December 2025

## Second Extra Ordinary General meeting important decisions

Al Anwar Investments SAOC held its second Extraordinary General Meeting, which was scheduled to be held at 3:00 PM on Tuesday, December 9, 2025, but was not held due to the lack of a quorum. The second Extraordinary General Meeting was held at 3:00 PM today Thursday, December 11, 2025, via Muscat Clearing and Depository Company's electronic platform for holding general meetings.

the second Extraordinary General Meeting took the following resolutions:

- 1. Increase the company's authorized capital from 30 million Omani Rials to 50 million Omani Rials was approved.
- 2. Amendment to Article (5) of the company's Articles of Association after the registration of the new capital with the Registrar was approved.
- 3. Amendment to Clause (2) of Article 4, of the company's Articles of Association was approved.

Regards,

Mubarak Said Mubarak Al Ghazali

EGM Secretary